
Mødereferat 

 

 

 

— 
Hoppesvej 21 

6000 Kolding 

kolding.dk 

 

 
vosskole@kolding.dk 

Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato 

15.12.2022 

Mødested 

Nyt personalerum på førstesal 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 

Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde  

 

Referent 

(MS) 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Jakob Andersen (JA) Søren Jark (SJ) Klaus 

Rømer (KR), Kim Degn (KD), Louise Lund Pedersen (LP), Jens Juulsgaard Larsen (JL) Charlotte 

Lombard (CL), Laila Schou Poulsen (LP), Elevrådsrepræsentanter. 

 

Afbud fra:  

Vibeke Hansen (VH), Suzet Skovby (SS), Hans Christian Johansen (HJ), Tina Ingrid Magrethe 

Bladbjerg, Rene´ Beck (RB) 

 

Bemærkning: Undervejs vil der være en lille julefrokost 

 

 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad bagefter? 

 Orientering fra: 

• Formanden 

• SFO 

• SCV 

• Almen skolen 

• Elevrådet 

   

Der har været en 

forældreforespørgsel i forhold 

til mængden af vikarer i en 

enkel klasse på almen og en 

enkel forespørgsel i forhold til 

SCV. 

Ledelsen har igangsat tiltag i 

forhold til henvendelserne, som 

de også har modtaget. 

 

Elevrådet har en forespørgsel 

omkring at gå i Brugsen i 

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

frikvartererne. Det vil blive 

taget op som punkt i SKB, da der 

skal ændres i principperne. 

 Tobias Jørgensen fra byrådet 

orienterer om udvalgets 

arbejde og drøfter med 

bestyrelsen 

At bestyrelsen 

kan stille 

spørgsmål til 

udvalgets 

arbejde 

 Tobias orienterede omkring 

budgetter og byrådets arbejde 

inden for skoleområdet.  

 

Skolebestyrelsen stillede 

spørgsmål, og gav deres 

perspektiver til klasseloftet, 

tildelingen pr. elev i Kolding 

Kommune, skoledistrikter, 

besparelser og specialområdet. 

Vi har aftalt, at vores TR i 

specialcenteret tager vores 

model for kategorisering af 

elever på specialcenteret med 

på møde mellem byrådet og 

lærerforeningen, så der er et 

inspirationsmateriale til en evt. 

ny tildelingsmodel til 

specialområdet.  
 

    

 
Arbejdsmiljø SCV At vi i 

bestyrelsen 
kan drøfte det 
videre arbejde 
med at sikre et 
godt 
arbejdsmiljø på 
SCV 

 Der er igangsat tiltag, og AM-

gruppen er i gang med at kigge 

på yderligere tiltag for at sikre et 

godt arbejdsmiljø.  

Det er svært at arbejde med pt, 

da vi er meget voldsomt ramt af 

sygdom, især har corona floreret 

voldsomt.  

Der starter tre nye medarbejdere 

på SCV i det nye år. Vi er 

spændte på, om vi kan trække 

erfaringer ud af flyverstillingen. 

Vi ønsker, at PPR får overskud til 

at give supervision til de teams, 

der arbejder i SCV, som en fast 

del af deres arbejde i SCV. 
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Side 3 

Bestyrelsen har på sinde, at 

arbejdsmiljøet på SCV prioriteres 

meget højt.  

 Meddelelsesbogen At bestyrelsen 
har udarbejdet 
princip 

 Oplægget til princippet er 

godkendt 

 Årsberetning og årsmøde Hvornår skal 
mødet 
afholdes, og 
hvem er med 
til at skrive 
årsberetningen 

Jens oplæg Årsmøde afholdes samtidig med 

et oplæg og en debat omkring 

trafikken rundt om skolen.  

Datoen bliver den 26.1.23 kl. 

19.00-21.00 

Årsberetningen udarbejdes af 

Jens. Charlotte, Peter og Laila 

kommenterer på Jens´oplæg 

Kim står for trafikoplæg. 

 Co-teaching Hvad er status 
og hvordan 
skal co-
teaching være i 
fremtiden. 

 Vi har gode erfaringer med co-

teaching, men ønsker at afprøve 

flere af metoderne inden for co-

teaching. 

Som udgangspunkt er der færre 

timer til co-teaching næste 

skoleår, da midlerne fra en god 

skole for alle, ikke er der. Der 

er et ønske om, at flere lærere 

får timer til co-teaching inden 

for eget team.  

Evt.     

 

 

 

 


